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PROTOKOI- NR
Z POSIEDZENIA KO WIATY. KULTURY ZDROWIA

I OPIEKI SPOLECZNEJ
z dnia 30 sierpnia 2005 roku.

Komisja Oéwiaty wraz z Naczelnikiem Wydzialu Oéwiaty - panem

M. KoÉmidrem. Kierownikiem Gminnego Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli

panem J. Robakiem i Wizytatorem Kuratorium Oówiaty panem

K. Dudkiewiczem przeprowadzlla kontrolq wybranych placówek szkolnych na

terenie gminy Jgdrzejów, pod kqtem przygotowania do rozpoczecia nowego

roku szkolnego 2005106.

Komisja Oéwiaty udala siq do Szkoly Podstawowej nr 4 i Gimnazjumnr 2

w celu skontrolowania trwaj4cej tam inwestycji - budowy kompleksu boisk

sportowych. Kierownik J. Robak wyjaénil radnym, iZ jest to inwestycja

realizowana przez IJrzqd Miejski na rzecz oéwiaty. Kompleks boisk ma slutyó

nie tylko potrzebom szkoly, ale równie2 calemu spoleczeristwu lokalnemu.

Niedawno odbyl siQ przetarg na monitorowanie tego obiektu oraz j.go

oéwietlenie. Boiska te maj4byó równiez ogrodzone.

SZKOI,A PODSTAWOWA NR 3

W roku bieZqcym naprawiono czEáó pokrycia dachowego,

wyremontowano lazienki (kapitalny remont wraz z wymian4 instalacji sanitamej

jednej lazienki), odnowiono klatkE schodow4 koryfarz, czESó sal lekcyjnych

oraz czEáó szatni.

Przewodniczqcy komisji zapytal ezy remonty zostaly przeprowadzone

ze írodków otrzymanych od Gminy.

Wszystkie prace remontowe Szkola wykonala z wlasnych érodków finansowych

- odpowiedziat kierownik J. Robak.
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Najwigkszq,,bolqczk{' naszej szkoly jest sala gimnastyczna, która wymaga

generalnego remontu. WymieniliSmy tam jedynie ogrzewanie. Nalezy równieZ

odnowió wejÉcie do poradni psychologicznej poinformowala radnych

Dyrektor Szkoly.

PRZEDSZKOLE NR 2

Przeprowadzono calkowity remont dwóch lazienek oraz odnowiono czesó

pomieszczeh. Dzigki pomocy Banku BPH zakupiliémy nowe urzqdzenia na plac

zabaw, a takíe przy pomocy rodziców odnowiliémy go - powiedziala dyrektor

przedszkola.

Cry wszystkie dzieci zostaly przyjqte do przedszkola? Zapytala radna

J. Szreniawa.

Nie wszystkie dzieci zostaly przyjEte, dlatego te2 zostaLa utworzona lista

rezerwowa dzieci oczekuj4cych - poinformowala radnych dyrektor przedszkola.

Najwigkszym naszym problemem jest stolarka okienna. Remontu wymaga

równie2 czq\ó tarasowa przedszkola. Fatalny jest takhe stan

o grodzeni a - powi e dziata dyrektor przedszkol a.

SZKOI,A PODSTAWOWA W PODCHOJNACH

Zostala odnowiona elewacj a czgsci wschodniej i zachodniej budynku

szkolnego oraz czqéó okien. Dwie hazienki wymagaj4 generalnego remontu.

SZKOI,A PODSTAWOWA W MNICHOWIE

Zostal przeprowadzony remont dachu starej czEúci budynku szkolnego

oraz odnowiono czqíó pomieszczeú lekcyjnych. Planowana jest odnowa

elewacji.
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SZKOT-A PODSTAWOWA W BRUSIE

Przeprowadzono remont pokrycia dachowego, kapitalny remont dwóch

tazienek wraz z wymian4 instalacji oraz odnowiono czEáó pomieszczei

lekcyjnych.

Z dniem I wrzeÉnia 2005 roku szkolg przejElo Stowarzyszenie Rozrvoju

Wsi Brus, Gozna, Wygoda. Gmina u2yczyla dla Stowarzyszenia czEéó

pomieszczenlekcyjnych - poinformowal radnych kierownik J. Robak.

Jak wyglqda sprawa zatrudníenía nauczycieli w szkole prowadzonej przez

Stowarzyszeníe? -Zapytal kierownik J. Robak.

Wszystkie panie dotychczas uczqce w tej szkole mialy zlo2onqpropozycjq

oferty pracy. Nale2atro zloLyó tylko dokumenty do szkoly prowadzonej przez

Stowarzyszenie. Nauczyciele uczqcy w tej szkole mieli byó zatrudnieni

w pierwszej kolejnoéci. Dwie panie níe zlo7yly swoich dokumentów, w zwiqzku

z tym nie zostaly przyjqfe do pracy. Zostale tylko pani uczqca katechezy -

odpowied zial pr ezes Stowarzyszeni a.

Pani, które nie zostaly przyjqte do pracy, tlumacz4 2e nie zlo2yly

dokumentów, poniewa? nie zostaty im przedstawione warunki pracy, ani zasady,

na jakich funkcjonowaóbEdzie szkola - powiedziala radna M. Baraúska.

Je2eli panie byly zainteresowane prace w naszej szkole powinny przyjíó

do nas porozmawiaó, zapytaó o zasady funkcjonowania szkoly i zloLyó

dokumenty - p owi e dzial preze s stowarzys zenia.

C"y nauczyciele, którzy bedq, uczyó w waszej szkole sq zapoznani

z warunkami pracy i zasadami wynagradzanía?- Zapytala radna M. Baraúska.

Tak s4 zapoznani, wszyscy navczyciele wyrazrli zgodq - odpowiedzial

prezes Stowarzyszenia.

Czy w statucie Stowarzyszenía sq zapisy dotyczqce awansów nauczycieli?

- Zapytala radna M. B arariska.
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Tak, jest to ujgte w naszym statucie odpowiedzial prezes

Stowarzyszenia.

Glos zabrala pani prowadzqca finanse komitetu rodzicielskiego.

Komitet rodzicielski zakuptl na rzecz szkoly urzqdzenia i my jako rodzice

chcemy, aby zostaly one w szkole prowadzonej przez Stowarzyszenie

powiedziala pani prowadzqca finanse komitetu.

Komitet rodzicielski powinien prowadzió swoj e rozliczenie oraz stan posiadania

maj4tku. Jeheli komitet przekazal urzqdzenia na potrzeby szkoly to staj4 siE one

wlasnoéci4 szkoly.

SprzEt, jaki zakupiono dla szkoly zostal zaewidencjonowany w ksi4Zce.

Chcieliémy to sprawdzió, okazalo siE, 2e ksi4zki nie ma - powiedziala pani

prowadzqca finanse komitetu rodzicielskiego

Je2eli sprzqt zostal zaewidencjonowany w ksi4zce inwentarzowej szkoly jest

wlasnoéciE szkoly. Komitet rodzicielski dziala przecieL na rzecz szkoly -

poinformowal zebranych kierownik J. Robak.

UwaZam, 2e paústwo nie powinniécie siq obawiaó. Wszystkie érodki,

które potrzebne s4 do prawidlowego funkcjonowania szkoly na pewno zostanq.

My jako radni jesteémy sami zainteresowani tym juk paristwo bgdziecie

prowadzili t4placówkp szkolne- powiedzial radny A. Wójcik.

SZKOI,A PODSTAWOWA W JASIONNIE

Odnowiono czg\ó pomieszczen oraz wykonano dodatkowe urz4dzenia

na placu zabaw. Planujemy jeszcze zrobió dla mtodziely i dzieci boisko

do pitki siatkowej i koszykowej. Zwracaliémy sip w tej sprawie do wojewody

o dofinansowanie w kwocie 7 tysigcy, jednak dostaliémy odpowiedZ odmownq.

Duíe zaangaíowanie w prace na rzecz szkoly jest ze strony rodziców -

powiedziala dyrektor szkoly.



Komisja zakoiczyla kontrolp o godz. 15.30.
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Do protokolu zal4czam:

Informacjg o przygotowaniu do rozpoczEcia nowego roku szkolnego 2005106.


